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Abstract (en)
[origin: US2019345919A1] A pressing machine is described comprising a drive with an output shaft for generating a rotational movement. The
machine also comprises a transmission which is connected on the input side to the output shaft of the drive. The transmission is connected on
the output side with a swash plate. The machine also comprises a pin which is in contact with the swash plate, so that the pin during a rotational
movement of the output shaft of the drive, performs a stroke movement.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Pressmaschine 1, aufweisend einen Antrieb 2 mit einer Abtriebswelle 4 zum Erzeugen einer Drehbewegung;
ein Getriebe 10, das eingangsseitig mit der Abtriebswelle 4 des Antriebs 2 verbunden ist; und das Getriebe 10 ausgangsseitig mit einer
Taumelscheibe 18 verbunden ist; und einen Stift 22, der in Kontakt mit der Taumelscheibe 18 steht, so dass der Stift 22 bei einer Drehbewegung
der Abtriebswelle 4 des Antriebs 2 eine Hub-Bewegung ausführt.
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